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PROTOKÓŁ  NR  VIII/11 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  28 czerwca 2011 roku 

 
 
VIII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 12 radnych. 
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Wręczenie certyfikatu Polskiego Systemu Informacji Turystycznej. 
2. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
4. Informacja Starosty Powiatu Gorzowskiego nt. realizacji budowy Regionalnego 

Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą. 
5. Informacja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie nt. działalności i możliwości 

współpracy. 
6. Informacja nt. przygotowań do wypoczynku wakacyjnego dzieci i młodzieży oraz 

planu remontów placówek oświatowych. 
7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra za 2010 rok : 
a) sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok,  
b) sprawozdanie finansowe, 
c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2010 rok,  

d) informacja o stanie mienia komunalnego, 
e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kostrzyn 
nad Odra za 2010 rok (druk nr 1). 

8. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad Odrą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2010 rok: 
a) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta,  
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad 

Odrą absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2010 rok (druk nr 2), 
9. Podjęcie uchwała w sprawach : 
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a) zmian Uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 stycznia 2010 r. nr 
XXXIX/293/10 w sprawie  przyjęcia statutu Muzeum Twierdzy Kostrzyn nad 
Odrą (druk nr 3), 

b) zmieniająca uchwałę Nr XXXIII/295/05 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 
29 września 2005r. w sprawie określenia granic obwodów szkół podstawowych 
i gimnazjów (druk nr 4), 

c) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 5), 
d) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania  kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Słubicach (druk nr 6), 
e) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2011 rok (druk nr 

7), 
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 

2011 – 2033 (druk nr 8), 
g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w zakresie budowy 

Regionalnego Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą                   
(druk nr 9), 

10. Interpelacje i wnioski. 
11. Sprawy różne. 
 
1. Sprawy  regulaminowe. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz  
Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji 
(lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono zmian do porządku obrad sesji Przewodniczący 
Rady T. Łysiak przystąpił do części uroczystej porządku obrad sesji, tj. wręczenie 
certyfikatu Polskiego Systemu Informacji Turystycznej. 
 
Prezes Lubuskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej „LOTUR” Jadwiga Błoch 
wręczyła certyfikat dla Tourist-Information Kostrzyn w imieniu,  którego odebrał go 
Pan Klaus Ahrendt. Prezes podkreśliła znaczenie oraz potrzebę rozwoju sieci IT w 
Województwie Lubuskim oraz podnoszenie standardu usług jednostek informacji 
turystycznej. Poinformowała, że celem certyfikacji jest potrzeba zapewnienia 
odpowiedniej jakości obsługi turystów przez jednostki informacji turystycznej oraz 
stworzenie krajowej sieci standaryzowanych jednostek informacji turystycznej 
współpracujących na poziomie lokalnym, regionalnym i krajowym. 
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Zgodnie z porządkiem obrad sesji kolejnym punktem było przyjęcie protokołu z  
ostatniej sesji. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VII/11 z 12 maja 
2011r. 
Protokół Nr VII/11 z  12 maja 2011 r. został przyjęty 11 głosami „za”. 
 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 12 maja 2011 r. do 28 
czerwca 2011r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Radny A. Żołna dodał, iż Miasto Kostrzyn było organizatorem Biegu Kwietnego na 
odcinku Kaleńsko – Kostrzyn nad Odrą – upamiętniającego rocznicy I pielgrzymki do 
Polski papieża Jana Pawła II. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił się pytaniem, czy jest szansa, aby Zespół 
„Mazowsze” wystąpił w Kostrzynie, ponieważ nie doszedł do skutku koncert w dniu 
uroczystego otwarcia amfiteatru. 
  
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż Miasto Kostrzyn nie zapłaciło jeszcze gaży, ale 
zgodnie z umową należy zapłacić należność. Burmistrz dodał, iż będą prowadzone 
negocjacje, aby wystawiono fakturę tylko za poniesione koszty, a w przyszłym roku 
zorganizowano ponownie koncert w  Kostrzynie.  
 
Radny M. Tatarewicz odniósł się do informacji dotyczącej zakupu 37 skrzynek 
lęgowych dla jerzyków i zapytał o formę ich dystrybucji. 
 
Naczelnik Wydz. GKiL Pani Anna Wasielak wyjaśniła, że skrzynki lęgowe będą 
przekazane wspólnotom mieszkaniowym na zasadach trójstronnej umowy, również ze 
Stowarzyszeniem zajmującym się ochroną ptaków. Dodała, iż administracje 
nieruchomości mogą nabyć od miasta skrzynki lęgowe, które we własnym zakresie 
zamontują na swoim terenie. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się o podanie więcej informacji z zakresu ochrony 
środowiska dotyczącej wydania decyzji o nałożeniu kary wysokości 6 tys. zł. 
 
Naczelnik Wydz. GKiL Pani Anna Wasielak wyjaśniła, że decyzja dotyczy 
długotrwającego postępowania w sprawie usunięcia drzewa bez pozwolenia na działce 
znajdującej się na Os. Warniki. 
 
3. Informacja Starosty Powiatu Gorzowskiego nt. realizacji budowy 

Regionalnego Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą. 
 

Pan Dawid Gierkowski Naczelnik Wydz. Rozwoju i Spraw Społecznych Starostwa 
Powiatowego przedstawił informacje nt. realizacji budowy Regionalnego Centrum 
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Edukacji Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą (informacja stanowi załącznik nr 
3 do protokołu). Naczelnik poinformował, iż otrzymał zapewnienie od głównego 
wykonawcy inwestycji, że termin umowny zakończenia robót budowlanych, tj. 30 
czerwca br., a tym samym zgłoszenie gotowości do czynności odbiorowych 
przedmiotowej inwestycji, będzie dotrzymany. Stwierdził, iż w przypadku nie 
dochowania terminu, inwestor główny, czyli Starostwo Powiatowe będzie wyciągało 
konsekwencje zapisane w umowie o roboty budowlane. Pan Naczelnik zwrócił się z 
prośbą do Burmistrza Miasta, aby w terminie do 4 lipca br. oddelegował 
przedstawiciela Miasta Kostrzyn nad Odrą do udziału w pracach komisji odbierającej 
inwestycję, która zostanie powołana zarządzeniem Starosty Powiatu w dniu                 
6 lipca br. W momencie zgłoszenia gotowości odbioru robót w dniu 30 czerwca, 
Komisja odbierająca będzie  mogła wówczas rozpocząć prace z dniem 7 lipca. 
 
Na obrady sesji przybył Radny M. Kunt, a więc stan Rady liczył 12 radnych. 

 
Pan Krzysztof Borek inwestor zastępczy stwierdził, iż według jego oceny stan 
zakończenie robót budowlanych nie nastąpi w planowanym terminie, tylko z 
kilkudniowym opóźnieniem, ponieważ nie wszystkie elementy obiektu będą 
zakończone, aby podjąć prace związane z odbiorem inwestycji. Następnie 
poinformował, iż procedurę odbioru rozpoczyna wykonawca inwestycji, czyli 
przedstawiciel firmy zgłasza gotowość do odbioru i udostępnia dokumentację 
odbiorową. Następnie inżynier kontraktu w ciągi 7 dni podejmuje decyzję o wszczęciu 
odbioru, lub odmowy. Dodał, iż na budowie obecnie pracuje około 100 osób, firmy 
pracują bez przerwy, nawet w dni świąteczne. W związku z tym, iż nastąpiły 
zakłócenia związane z przyłączami, cześć otoczenia budynku nie została jeszcze 
wykonana. Pan K. Borek zapewnił, iż opóźnienie może wynieść od kilka dni do 
tygodnia, a więc nie widzi przeszkód, aby przejęcie obiektu przez użytkownika nie 
mogło nastąpić w wyznaczonym terminie.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak w imieniu radnych zwrócił się z prośbą o 
umożliwienie dokonania wizytacji obiektu nowej szkoły po zakończeniu odbioru 
inwestycji. 
 
Pan Dawid Gierkowski Naczelnik Wydz. Rozwoju i Spraw Społecznych Starostwa 
Powiatowego zaproponował, aby wizytacja odbyła się po 1 sierpnia br., po 
wcześniejszym ustaleniu ze Starostwem Powiatowym. Dodał, iż w dniu 01.09.2011 r. 
w Regionalnym Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą 
odbędzie się inauguracja roku szkolnego  2011/2012. 
 
4. Informacja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie nt. działalności i 

możliwości współpracy. 
 
Pracownicy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Marzena Fabijańczyk oraz 
Pani Anna Turek przedstawiły informację nt. działalności i możliwości współpracy 
(informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
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Radna K. Żołna zwróciła się z pytaniem, czy udzielana jest pomoc osobom 
niepełnosprawnym intelektualnie w zakresie aktywizacji zawodowej, przystosowania 
do samodzielnego życia i pracy, oraz czy w tej dziadzienie wykorzystywane są środki 
pomocy z programu „Kapitał Ludzki”? 
 
Pani Anna Turek wyjaśniła, iż w latach ubiegłych osoby niepełnosprawne miały 
możliwość wsparcia w tej dziedzinie, a w roku ubiegłym w ramach działalności 
Środowiskowych Domów Pomocy Społecznej w Kostrzynie, Santoku i Witnicy oraz 3 
osoby niepełnosprawne w ramach wolnego naboru. Natomiast w roku bieżącym 
projekt pod nazwą „Nowe umiejętności, nowe możliwości” obejmie 120 osób, z czego 
60 osób niepełnosprawnych, w tym również osoby niepełnosprawne intelektualnie. 
Poinformowała, iż projekt dotyczy aktywizacji zdrowotnej, tj. np. wyjazd z 
elementami rehabilitacji, społecznej polegającej między innymi na spotkaniach z 
specjalistami np. psychologiem, dietetykiem, pracownikiem socjalnym oraz 
zawodowej, czyli przeszkolenie, odbycie kursu. 
 
 
5. Informacja nt. przygotowań do wypoczynku wakacyjnego dzieci i młodzieży 
oraz planu remontów placówek oświatowych. 
 

Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił informację nt. przygotowań do 
wypoczynku wakacyjnego dzieci i młodzieży oraz planu remontów placówek 
oświatowych (informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 
Radna K. Żołna zwróciła uwagę, że w przedstawionej informacji nie było pozycji na 
temat propozycji dla dzieci niepełnosprawnych. Radna zapytała, czy to dlatego, że w 
ich interesie nie było osób, które w ich imieniu wystąpiłby o środki, czy też nie ma 
oczekujących, którzy chcieliby skorzystać z wakacyjnej pomocy. 
 
Pani Marzena Brenk-Sułkowska Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Opieki 
wyjaśniła, że dzieci niepełnosprawne są uczniami Szkoły Podstawowej Nr 2 oraz 
Gimnazjum Nr 2, które oferują półkolonie dla dzieci, a więc dla wszystkich dzieci.  
 
 
7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra za 2010 rok: 
 
Burmistrz Miasta Andrzej Kunt przedstawił, również w formie audiowizualnej, 
następujące informację : 

a) sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok (informacja stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu)  

b) sprawozdanie finansowe (informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu)  
c) informacja o stanie mienia komunalnego (informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu)  
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Następnie Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kostrzyn 
nad Odrą sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 rok. (opinia stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu)  
 
 
W imieniu Komisji Rewizyjnej Radna Krystyna Żołna przedstawiła protokół Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 06.06.2011 r. i wyraziła pozytywną 
opinię Komisji Rewizyjnej Rady  Miasta Kostrzyn nad Odra w sprawie wykonania 
budżetu miasta Kostrzyn nad Odrą za 2010 rok. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
Kostrzyn nad Odrą na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra za 2010 rok.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  otworzył dyskusję na temat  wykonania budżetu 
miasta za 2010 r. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się z pytaniem, czy inwestycja - budowa drogi na ulicy 
Niepodległości, została już odebrana? Radny zwrócił uwagę, że w trakcie prac 
wielokrotnie nawierzchnia drogi była poprawiana, a nadal naprzeciw pawilonu 
handlowego „Biedronka” gromadzi się woda po  opadach deszczu. Radny zapytał, czy 
wykonawca dokona naprawy tej drogi, bez wydatkowania dodatkowych środków z 
tegorocznego budżetu miasta? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż w ramach gwarancji wykonawca dokona 
usunięcia usterek, które zostały stwierdzone już przy odbiorze, a więc nie będą 
wydatkowane żadne środki z budżetu miasta na ten cel. Ponadto dokonano przeglądu 
tej inwestycji, z którego  sporządzono protokoły uzgodnień, wskazano wytyczne 
przyjęte przez nadzór i wykonawcę.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zapytał, czy w związku z powyższym płatności za 
realizację  inwestycji nie zostały w całości uregulowane ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że inwestycje dofinansowane z budżetu państwa 
w ramach tzw. Schetynówek należy rozliczyć do końca roku budżetowego, a więc 
wszystkie płatności uregulowano w 2010 roku. Zgodnie z prawem obowiązkiem 
wykonawcy jest naprawa usterek, a miasto może rościć zwrot poniesionych nakładów, 
jeśli nie zostaną one wykonane. 
 
Radny M. Tatarewicz stwierdził, iż po raz pierwszy Rada Miasta i Komisja Rewizyjna  
rozpatruje wykonanie budżetu miasta w nowej formule prawnej. Radny zwrócił 
uwagę, że sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej nad wykonaniem budżetu miasta 
było bardzo obszerne, dlatego też zwrócił się, aby w przyszłości dokument ten był 
wcześniej dostarczany radnym, celem zapoznania przed podjęciem uchwały. Zdaniem 
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Radnego, opinia Komisji Rewizyjnej powinna wskazywać najważniejsze zagadania, 
oraz czy wykonanie budżetu jest zgodne z założeniami. Natomiast przedstawiony 
protokół Komisji Rewizyjnej był powieleniem informacji przedstawionych przez 
Burmistrza. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak stwierdził, iż zgłoszone sugestie można przekazać 
Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, aby w przyszłości wzięto je pod uwagę. 
 
W związku z tym, iż zakończono dyskusję w sprawie realizacji budżetu miasta za 
2010 rok – Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zwrócił się do 
Wiceprzewodniczącego Rady o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra za 2010 rok. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  podjęła Uchwałę Nr VIII/50/11,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
8. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad Odrą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2010 rok 
 
W imieniu Komisji Rewizyjnej Radna Krystyna Żołna przedstawiła wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu miasta za 2010 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Tadla przedstawił pozytywną opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium. 
 
Następnie Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu miasta Kostrzyn nad Odrą za 2010 rok. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” udzieliła Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad Odrą absolutorium z tytułu 
wykonania  budżetu miasta Kostrzyn nad Odrą za 2010 rok i podjęła Uchwałę Nr 
VIII/51/11,  która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
9. Podjęcie uchwała w sprawach : 
 
a) zmian Uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 stycznia 2010 r. nr 

XXXIX/293/10 w sprawie  przyjęcia statutu Muzeum Twierdzy Kostrzyn nad Odrą 
(druk nr 3), 

 
Radny M. Tatarewicz odnosząc się do zapisu § 1. pkt.1 projektu uchwały, zwrócił się 
o wskazanie miejsc parkingowych, z których będą pobierane opłaty parkingowe. 
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Dyrektor Muzeum Twierdzy R. Skałba wyjaśnił, że wzmożony ruch turystyczny na 
terenie Muzeum Twierdzy, który obejmuje obszar 40 ha, wymaga miejsca 
parkingowego, szczególnie dla autokarów, busów i samochodów osobowych. 
Poinformował, iż Muzeum Twierdzy dysponuje dużym parkingiem w rojenie przejścia 
granicznego, przy siedzibie Muzeum, na którym mogą prowadzić działalność 
statutową. W związku z tym, iż coraz częściej przyjeżdżający turyści pytają o 
możliwość skorzystania z toalet, pozostawiają śmieci, uznano, że Muzeum nie 
powinno z tego tytułu ponosić kosztów. Dlatego też zaproponowano , aby w Statucie 
Muzeum wprowadzono zapis o możliwości pobieraniu opłat parkingowych, a nie 
obowiązku. Dyrektor wyjaśnił, że w przypadku nasilenia ruchu turystycznego, 
pobieranie opłat będzie wprowadzone, ale na pewno jeszcze nie w tym roku.  Dodał, 
że na terenie Polski i na świecie przy wielu atrakcjach turystycznych opłat parkingowe 
są pobierane. 
 
Radny M. Tatarewicz prosił o wyjaśnienie, czy wprowadzenie opłat dotyczy tylko 
terenów własnych Muzeum, a nie innych części miasta? 
 
 
Dyrektor Muzeum Twierdzy R. Skałba wyjaśnił, że Muzeum nie dysponuje żadnym 
majątkiem,  nie posiada na własność terenów, obiektów i lokali własnych, ponieważ są 
to obiekty miejskie. Ponadto w każdym momencie, Miasto może wypowiedzieć 
Muzeum  umowę użytkowania terenów.  
 
Radny M. Tatrewicz zapytał, czy opłaty parkingowe będą dotyczyły terenów 
użytkowanych przez Muzeum ? 
 
Dyrektor Muzeum Twierdzy R. Skałba odpowiedział, iż dotyczy to terenu ujętego w 
planie zagospodarowania przestrzennego miasta przeznaczonego również pod funkcję 
parkingu, który znajduje się przy siedzibie Muzeum. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr VIII/52/11,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
b) zmieniająca uchwałę Nr XXXIII/295/05 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 29 

września 2005r. w sprawie określenia granic obwodów szkół podstawowych i 
gimnazjów (druk nr 4), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr VIII/53/11,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
 
c) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 5), 
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Radna K. Żołna zwrócił uwagę, że w § 1, w poz. 4 tabeli, w kolumnie - wartości 
nieruchomości, ujęto błędną liczbę, tj. 77.50,00 zł. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt sprostował, iż wartość nieruchomości wynosi 77.500,00 zł. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie poprawkę do projektu 
uchwały, tj.: w § 1, w poz. 4 tabeli, w kolumnie wartości nieruchomości, wartość 
lokalu na Os. Słowiańskim wynosi 77.500,00 zł. 
Poprawka została przyjęta. Za jej przyjęciem glosowało 10 radnych, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, przy 1 wstrzymującym - podjęła Uchwałę Nr VIII/54/11,  która stanowi 
załącznik nr  13 do protokołu. 
 

 
d) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania  kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Słubicach (druk nr 6), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
zaproponowały następujący skład Zespołu : 
1) Radny Adam Bogdański – wyraził zgodę na kandydowanie na posiedzeniu Komisji 

w dniu 20.06.2011 r. 
2) Radna Bożena Gęzikiewicz, - wyraziła zgodę na kandydowanie na sesji RM,  
3) Radny Mieczysław Jaszcz - wyraził zgodę na kandydowanie na sesji RM,  , 
4) Radna Krystyna Srokowska - wyraziła zgodę na kandydowanie na posiedzeniu 

Komisji w dniu 20.06.2011 r. 
5) Radny Antoni Żołna-   wyraził zgodę na kandydowanie na sesji RM, 
 
 
W związku z tym, iż należy dokonać wyboru Przewodniczącego Zespołu 
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Radnego Mieczysław Jaszcza. 
Radny M. Jaszcz wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Zespołu. 
 
Następnie dokonano zamknięcia listy kandydatów, ponieważ nie zgłoszono więcej 
kandydatów i poddano pod głosowanie kandydaturę Radnego M. Jaszcza.   
Rada Miasta 11 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” na Przewodniczącego 
Zespołu wybrała Radnego Mieczysława Jaszcza. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący P. Tadla przedstawił projekt uchwały, w której 
powołuje się  Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 
Rejonowego w Słubicach  w składzie: 

1) Radny Mieczysław Jaszcz jako Przewodniczący 
2) Radny Adam Bogdański 
3) Radna Bożena Gęzikiewicz 
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4) Radna Krystyna Srokowska 
5) Radny Antoni Żołna 

 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, przy 1 wstrzymującym - podjęła Uchwałę Nr VIII/55/11,  która stanowi 
załącznik nr  14 do protokołu. 
 
Obrady sesji opuścił Radny M. Tatarewicz, a więc stan Rady liczył 11 radnych.  
 
e) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2011 rok (druk nr 7), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr VIII/56/11,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
 
 
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2011 – 

2033 (druk nr 8), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr VIII/57/11,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 
 
g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w zakresie budowy 

Regionalnego Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą                   
(druk nr 9), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr VIII/58/11,  która stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
 
 
10. Interpelacje i wnioski. 
 
Radna K. Żołna w imieniu mieszkańców Os. Leśnego zgłosiła prośbę ( wniosek na 
piśmie) w sprawie zmiany organizacji ruchu samochodów ciężarowych na Osiedlu 
Leśnym, ponieważ wjazd TIR-ów na osiedle odbywa się z ul. Sportowej, od cmentarza 
w stronę hurtowni  p. Kalisza i dalej do wytwórni palet, co powodują pękanie ścian 
bloku nr 4 i nr 10, zapadanie się kanalizacji i uciążliwy hałas. Radna stwierdziła, iż w 
tym celu można wykorzystać dojazd od strony Milenijnej w pobliżu firmy p. 
Woźniaka, gdzie znajdują się bramy wjazdowe. Radna wnioskowała o przyjrzenie się 
temu problemowi i zweryfikowanie tych utrudnień.  
 
Radny M. Kunt poinformował, iż dwa miesiące temu uczestniczył w zebraniu 
mieszkańców Osiedla Leśnego, na którym poruszano powyższy problem. Na 
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spotkaniu wyjaśnione, iż w przyszłości konieczne będzie naniesienie zmian w studium 
uwarunkowania przestrzennego w zakresie organizacji ruchu na tym terenie.  
 
Radna K. Żołna dodała, iż mieszkańcy zgłaszają również problem związany z 
bezpieczeństwem dzieci korzystających z boiska w sąsiedztwie firmy p. Jacha w 
związku z zdewastowanym ogrodzeniem.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż w dniu wczorajszym, również 
uczestniczył w zebraniu samorządu Os. Leśnego na którym poruszano problemy 
związane z kanalizacją, odprowadzaniem ścieków i deszczówki, oraz sprawę dojazdu 
pojazdów ciężarowych przez teren osiedla. Dodał, iż możliwości rozwiązania 
problemu są, ale wiążą się z nakładami finansowymi, a więc konieczne będzie ujęcia 
zadania w budżecie roku przyszłego.  
 
 
Radna K. Żołna zgłosiła również wnioski w formie pisemnej, tj.: 
„1. Mieszkańcy osiedla sygnalizuj, że firmy działające na Osiedlu notorycznie 
pozbywają się śmieci do osiedlowych śmietników. Proszą Straż Miejską o kontrolę i 
weryfikację wielkości pojemników do prowadzonej działalności. 
2. Brak pojemników na ogródkach działkowych, również zarzucają osiedle śmieciami. 
3. Budowa osłony śmietników. 
Analiza dojazdu do klatek schodowych bloku w którym było przedszkole wojskowe. 
Wspólnota I-klatka ogranicza  (blokuje) dojazd do pozostałych klatek, a z drugiej 
strony od ul. Niepodległości blok ten ma schody.” 
 
11. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak w odniesieniu do pisma Prezesa PIS Jarosława 
Kaczyńskiego, skierowanego do Rady Miasta w sprawie uznania rolnictwa za priorytet 
prezydencji Polski w Radzie Unii Europejskiej sprawowanej w II półroczu 2011 roku, 
przedstawił projekt apelu Rada Miasta Kostrzyn o następującej treści :   

 „Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą zwraca się do Prezesa Rady Ministrów Pana 
Donalda Tuska o to, aby w ramach prezydencji Polski w Radzie Unii Europejskiej 
sprawowanej w II półroczu 2011 roku, za jeden z priorytetów Polski uznana została 
kwestia rolnictwa, a w szczególności wyrównania poziomu dopłat rolniczych dla 
Polski, aby polscy rolnicy nie byli dyskryminowani w stosunku do rolników państw 
tzw. starej Unii. Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą uważa wyrównanie dopłat za sprawę 
kluczową dla przyszłości rolnictwa w Polsce, dlatego sprawa ta powinna być 
traktowana przez polski rząd jako problem najwyższej wagi.” 
 
Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą podjęła apel - 10 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
 
Radny M. Jaszcz poinformował, iż na jego ręce wpłynęła lista mieszkańców 
Kostrzyna nad Odrą zwracających się do Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z 
wnioskiem, aby po zakończonej przebudowie, Park Miejski został nazwany imieniem 
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tragicznie zmarłego w katastrofie smoleńskiej Prezydenta RP Lecha Kaczyńskiego, 
jako godne uczczenie jego pamięci. Radny M. Jaszcz zobowiązał się do 
przygotowania projektu uchwały w tej sprawie, który przedłoży Radzie Miasta pod  
obrady sesji. 
 
W związku z tym, że porządek obrad VIII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 17.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Tadeusz Łysiak 
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